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Uw kenmerk 

Geachte heer, mevrouw, 

Op 23 mei 2012 heeft u in verschillende raadscommissies de programma's 
van de gemeenterekening 2011 besproken. Tijdens die commissies is een 
aantal vragen gesteld, waarvan wij hebben toegezegd deze te beantwoorden 
voor de raadsvergadering over de rekening op 30 mei aanstaande. In deze 
brief beantwoorden wij die vragen. We hebben een papieren en een digitale 
versie van de bijlagen in de visietrommel gedeponeerd. 

PROGRAMMA 2 ECONOMIE EN WERKGELEGENHEID-
COMMISSIE W&I 

Toelichting op aantal startende ondernemingen en het aantal 
bedrij fsvestigingen 
In de commissie is verduidelijking gevraagd over de groei van het aantal 
startende ondernemingen en het aantal bedrij fsvestigingen en de relatie met 
de verplichte inschrijving bij de Kamer van Koophandel. 

Een nadere toelichting op de mogelijke oorzaken voor de groei van het aantal 
startende ondernemingen is nodig. Het vertekende beeld als gevolg van de 
verplichte inschrijving bij de Kamer van Koophandel treedt voornamelijk op 
in 2010, met een licht na-ijleffect in 2011. De Kamer kan geen eenduidige 
verklaring voor de stijging van het aantal starters geven. Een vermoeden is 
dat vanwege de recessie mensen kiezen voor het opzetten van een eigen 
onderneming als alternatiefvoor loondienst. Dat geldt met name voor 
jongeren en studenten. Wij komen met de stijging van 10,9% boven het 
landelijke gemiddelde van 9% uit. 



Cijfers Binnenstadsontwikkeling 
In de rekening staat bij een aantal onderdelen biimen het Deelprogramma 
"Binnenstad en Toerisme" vermeld dat we de resultaten over 2011 dit 
voorjaar verwachten. Wij hebben toegezegd u nader te informeren over de 
actuele cijfers. 

Het aantal overnachtingen in 2011 vindt u in onderstaande tabel. Het aantal 
bezoekers aan de binnenstad, de omzetgegevens en andere indicatoren zijn 
onderdeel van de detailhandelsmonitor. De monitor zullen wij u eind juni 
voorleggen. 

overnachtingen in Groningen met en zonder sterren in 2011 
Hotels met sterren 
Hotels zonder sterren 
Campings 
Jachthavens 
B&b's 

Totaal alle accommodaties 

300.924 
40.422 
18.810 
2.812 

18.844 

381.812 

PROGRAMMA 3 JEUGD EN ONDERWIJS- COMMISSIE O&W 

Project gezonde en veilige school 
In uw raadscommissie is gevraagd of het project gezonde en veilige school is 
gestopt. 

In "Stad om op te groeien ", Kadernota Integraal jeugdbeleid Groningen 
2011-2014- nummer BDll.2509186- is vastgesteld dat het project Gezonde 
en Veilige School stopt met ingang van augustus 2012. Concreet houdt dat in 
dat scholen niet meer ieder jaar een subsidie kunnen aanvragen voor het 
bekostigen van activiteiten op dit gebied. Door inzet van vele activiteiten 
zetten wij als gemeente al een heleboel middelen in op dit gebied. U moet dan 
denken aan concrete projecten die van uit het gezondheidsbeleid 'Samen 
Gezond in de Stad' worden gedaan. Een aantal voorbeelden is: de methodiek 
'Gezonde School' die de GGD uitvoert; de subsidiering van B-slim; het 
subsidieren van preventieprogramma's in het onderwijs etc. 

PROGRAMMA 4 WELZIJN, GEZONDHEID EN ZORG-
COMMISSIE O&W 

Kosten Lijkschouw 
Uw commissie heeft gevraagd waarom de gemeente de kosten voor 
lijkschouw bij euthanasie betaalt. 

Een lijkschouw vindt plaats op grond van de Wet op de lijkbezorging en in het 
geval van euthanasie de Wet toetsing levensbeeindiging. Ingevolge artikel 4 
van de Wet op de lijkbezorging verschaffen Burgemeester en Wethouders 
gelegenheid tot het doen schouwen van lijken en benoemen zij een of meer 
gemeentelijke lijkschouwers. De kosten van een lijkschouw worden conform 
artikel 8 van de V&GR-regeling (gemeenschappelijke regeling) in rekening 
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gebracht bij gemeenten. Bij levensbeeindiging op verzoek of hulp bij 
zelfdoding schakelt de behandelende arts conform regelgeving altijd de 
gemeentelijke lijkschouwer in. 

Termijn evaluatie Emancipatie en Integratie 
Uw commissie vraagt naar een realistische termijn voor de 
evaluatie emancipatie - en integratie beleid. 

We verwachten in juli 2013 met een evaluatie van zowel de emancipatienota 
als het integratiebeleid te komen. Op basis daarvan zullen we kijken in welke 
vorm we het beleid zullen voortzetten. 

Hulpverlening aan plegers 
In het kader van huiselijk geweld wordt op pagina 99 gesproken over dat 
de hulpverlening aan plegers en de totale systeemaanpak voor verbetering 
vatbaar is. Over welke knelpunten hebben we het? 

De knelpunten zijn verschillend van aard. De plegerhulpverlening en de 
systeemgerichtheid moeten verbeterd worden, door meer afstemming tussen 
de hulp aan pleger, slachtoffer en kinderen. Daarbij is er een financieel 
tekort op de uitvoering van hulpverlening bij een huisverbod. 
In juli hebben wij u de rapportage huiselijk geweld toegezegd. Hier kunnen 
dan de zaken uitgebreid worden besproken. 

Consulten Straat Prostitutie Project 
Uw commissie vraagt zich af hoe het kan dat in het afgelopen jaar minder 
consulten hebben plaatsgevonden in het Straat Prostitutie Project. 

Aangezien er bij het StraatProstitutieProject sprake is van een zeer kwetsbare 
groep vrouwen is het van belang dat er niet veel wisselingen plaatsvinden in 
de personele bezettingen. Dit kan namelijk weerstand oproepen. Wij willen 
juist een band hebben en krijgen met de vrouwen omdat op die manier er ook 
beter een hulpverlenersrelatie kan worden opgebouwd. Daarom is het niet 
wenselijk om tijdelijk personeel in te zetten als dat nodig blijkt te zijn. 
Daarnaast werd er op hetzelfde moment een nieuwe collega ingewerkt. Op dit 
moment hebben we weer een vaste bezetting. 

Bij deze sturen wij u dejuiste cijfers. Per abuis zijn de verkeerde 
aangeleverd. Hoewel er terugval is, blijkt deze uiteindelijk minder groot dan 
eerst gedacht. 

StraatProstitutiePro j ect 
Consulten 
Soa-testen 
Aantal positieve soa's 

2009 
261 
136 
35 

2010 
224 
107 
31 

2011 
207 
105 
29 

PROGRAMMA 7 VERKEER- COMMISSIE B&V 

Toelichting aantal auto's binnencordon 



U heeft gevraagd naar het aantal auto's in het binnencordon en hoe de 
toename verklaard kan worden. 

De doelen voor wat betreft het autoverkeer richten zich op het aantal auto's 
op het binnencordon en het aandeel auto binnen de modal split. Dit zijn twee 
aparte grootheden. Het eerste cijfer zegt iets over het aantal auto's dat op een 
gemiddelde werkdag het binnencordon passeert. In 2011 is dit toegenomen 
tot 247.200 (ofwel ruim 1%) ten opzichte van 2010. Dit gegeven wordt 
bepaald met behulp van de gemeentelijke verkeerstelpunten die op alle 
wegen/straten staan die de grens van het cordon kruisen. Overigens geldt als 
binnencordon het gebied binnen de Westelijke Ringweg - Spoorlijn 
Groningen-Sauwerd - Noordelijke Ringweg - Van Starkenborghkanaal -
Eemskanaal - Oude Winschoterdiep - Zuidelijke Ringweg. 

De toename op het binnencordon van 1% is gering en kan diverse oorzaken 
hebben. De weersomstandigheden kunnen meegespeeld hebben, maar ook 
omleidingsroutes en wegwerkzaamheden op andere wegen kunnen de oorzaak 
zijn. Een kleine fluctuatie in de hoeveelheid autoverkeer op het binnencordon 
is normaal. De laatste 10 jaar is het aantal auto's op het binnencordon 
ongeveer gelijk gebleven met soms een kleine afwijking van maximaal 1%. 
Ten opzichte van 2009 (het jaar ervoor) is het aantal auto's op het 
binnencordon in 2011 juist met 1% gedaald. In de periode 2006-2011 was het 
aantal auto's op het binnencordon het laagst in 2010. 

Aandeel auto in de modal split 
De modal split geeft aan hoe de verdeling is tussen het gebruik van 
de verschillende modaliteiten (auto, fiets, bus, etc.) binnen de gemeente 
Groningen. Omdat dit gegeven nauwelijks meetbaar is, wordt gebruik 
gemaakt van het verkeersmodel. Dit verkeersmodel wordt eens per 4 a 5 jaar 
gebouwd, het meest recente verkeersmodel heeft als basisjaar 2008. In 2011 
is het aandeel auto in de modal split licht toegenomen ten opzichte van 
2004 (overigens is het aandeel auto in de modal split gebaseerd op 2008 (en 
niet op 2011), zie de voetnoot die onder de tabel staat op biz. 157, 
gemeenterekening 2011). 

De toename van het aandeel auto in de modal split kan diverse oorzaken 
hebben. Te denken valt bijvoorbeeld aan de bouw van een aantal woonwijken 
dat verder van de binnenstad ligt waardoor het autogebruik relatief gezien 
stijgt. Belangrijker is wellicht het feit dat dit cijfer betrekking heeft op 2008, 
dus eigenlijk nog voor de echte (financieie) crisis. Het is zeer goed mogelijk 
dat het aandeel auto in de modal split voor 2011 lager zou uitkomen. 

Duurzame brandstoffen 
U heeft ons gevraagd of uw raad de komende tijd iets kan verwachten op het 
gebied van het aandeel duurzame brandstoffen in het gemeentelijk 
wagenpark. 

Wij blijven bezig ons wagenpark zo duurzaam mogelijk in te richten en ook 
het aandeel duurzame brandstoffen te vergroten. Voor 2012 staan er een 
aantal projecten gepland. Twee voorbeelden zijn: we gaan eenproefmet 'gas 
to liquid' brandstof als vervanger van dieselbrandstofbij de wijkpost 
Selwerd. Deze brandstofwordt gedestilleerd uit aardgas en zorgt voor een 
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schonere verbranding en minder geluid. Ook gaan we 
bandenspanningindicatoren plaatsen op dienstvoertuigen zodat er minder 
brandstofwordt gebruikt. 

Commercieel plan parkeerbedrijf 
U heeft ons verder gevraagd wanneer u het commercieel plan van het 
parkeerbedrijf kunt ontvangen. 

U heeft het rapport 'Perspectief op garageparkeren' van bureau Sellsius 
ontvangen bij het raadsvoorstel 'Parkeren met perspectief' (RO 12.2939667). 
De concrete uitwerking van de maatregelen zoals genoemd in het rapport van 
Sellsius bieden wij u in oktober 2012 aan. 

PROGRAMMA 8 WONEN- COMMISSIE R&W 

Toelichting aantal woningen voor jongeren 
Tijdens de behandeling van het Programma Wonen van de gemeenterekening 
2011 werd door een aantal fracties aangegeven dat de gepresenteerde cijfers 
over de woningbouwproductie in 2011 overlap vertonen en daardoor 
onduidelijk zijn. Het ging daarbij met name om de jongereneenheden die 
zowel bij de toename van het aantal sociale huurwoningen als bij het 
beleidsveld jongeren worden genoemd. 

In het onderstaande overzicht is aangegeven hoe de toename van de sociale 
huurwoningen in 2011 is opgebouwd: 

353 zelfstandige jongereneenheden (345 Bodenterrein en 8 
Lissabonstraat) 
136 appartementen (corporaties) 
37 grondgebonden woningen (corporaties) 
53 particuliere woningen voor sociale verhuur (splitsingen, 
optoppingen, verbouwingen, etc) 

579 sociale huurwoningen in totaal. 

Naast de 353 zelfstandige jongereneenheden zijn in 2011 ook 279 
onzelfstandige eenheden voor jongeren gerealiseerd (72 Lissabonstraat en 
207 Van Ketwich Verschuurlaan). Deze vormen samen het totaal van 632 
eenheden die zijn genoemd bij het beleidsveld Jongeren op pagina 179 van de 
rekening. 

Daarnaast werd geconstateerd dat in het programma nog een aantal doelen 
worden genoemd zonder dat daar concrete activiteiten aan zijn gekoppeld 
(zoals het beleidsveld midden- en hogere inkomens). We stellen voor om bij 
het opstellen van de begroting 2013 het programma Wonen hierop te 
screenen en er tevens voor te zorgen dat er een duidelijk overzicht komt van 
de toename van de woningvoorraad per segment. 

PROGRAMMA 9 ONDERHOUD EN BEHEER OPENBARE RUIMTE-
COMMISISE B&V 



Nascheiding kunststof 
Uw commissie heeft gevraagd om cijfers over de nascheiding kunststof. 

Deze cijfers hebben we opgevraagd bij Attero en wij zullen uw raad hierover 
via de commissie Beheer en Onderhoud in juli informeren. 

Ambitieniveau nuttige toepassingen huishoudelijk afval 
Uw commissie heeft gevraagd om het ambitieniveau van het percentage 
nuttige toepassingen met betrekking tot de doelstelling huishoudelijk afval. 
Ziet het college mogelijkheden om dit percentage te verhogen? 

Wij stellen voor hierop terug te komen bij de bespreking van de Monitor 
Reiniging 2011 die wij u in juli aanbieden. 

PROGRAMMA 10 VEILIGHEID- COMMISSIE F&V 

Aantal gevallen Q-koorts 
U heeft gevraagd of het aantal gevallen van Q-koorts landelijk verzameld 
wordt. 

Het aantal Q-koorts slachtoffers wordt landelijk bijgehouden door het RIVM. 
In de gemeente Groningen zijn in 2011 geen gediagnosticeerde gevallen van 
Q-koorts. 

Aangiftes dierenmishandeling 
U heeft gevraagd of het aantal aangiftes van dierenmishandeling in de stad in 
2011 bekend is. 

Ja, er zijn in 2011 29 diergerelateerde incidenten geweest. 

PROGRAMMA 12 BEDRIJFSVOERING - COMMISSIE F&V 

Externe Inhuur bij iederz 
Bij het onderdeel exteme inhuur heeft u een nadere toelichting gevraagd op 
de inhuur bij de afdeling Groen van iederz, als gevolg van de piekproductie. 

Naast de bestaande afspraken tussen iederz en SoZaWe over de levering van 
dienstverlening op het gebied van re-integratie, is in maart 2011 het 
gezamenlijke project 'Participatieplaatsen' gestart. Ongeveer 450 
bijstandsclienten zijn doorverwezen naar iederz, met als doel het opdoen van 
werkervaring. Dit project heeft te weinig resultaat opgeleverd. Een van de 
oorzaken ligt in het vrijblijvende karakter van het project. Daarnaast 
constateerden we in een groot aantal gevallen een mismatch tussen vraag een 
aanbod. Uiteindelijk is het aantal clienten dat daadwerkelijk bij de afdeling 
Groen aan de slag is gegaan verder beneden de verwachting gebleven, 
waardoor de piekproductie met externe inhuur is opgevangen. 

Voorbeeld verbetering werkprocessen 
In de commissie is het voorbeeld aangedragen van de afdeling 
Contractmanagement en Subsidies (CMS) van de dienst OCSW, als 



voorbeeld voor verbetering van werkprocessen en daarmee een besparing. U 
heeft gevraagd hoe wij als college deze positieve ervaringen elders in de 
organisatie kunnen gebruiken. 

De verbetering van de primaire subsidieprocessen, en het ontwerp en de 
implementatie van een subsidie informatie management systeem wordt 
landelijk als 'best practice' gezien. De ervaringen die de afgelopen drie jaar 
binnen de dienst OCSW zijn opgedaan zijn inderdaad van grote waarde voor 
de gehele organisatie. Wij betrekken dan deze en andere positieve ervaringen 
bij het professionaliseren van dienstverleningstrajecten binnen andere 
vakdirecties. 
Met de bundeling van kennis en capaciteit binnen het Shared Service 
Centrum zien wij nog meer mogelijkheden om gebruik te maken van de 'best 
practices' en deze te vertalen naar andere werkprocessen. 



PROGRAMMA 13 OVERIG - COMMISSIE F&V 

Informatievoorziening nadelig resultaat 
In de commissie heeft u een nadere toelichting gevraagd op de 
informatievoorziening over het nadelige resultaat als gevolg van het niet 
correct verwerken van de bezuinigingsmaatregel'verlagen budget incidenteel 
beleid' in de meerjarenbegroting 2008-2011 (pag. 275). 

Zoals gemeld in de commissie is uw raad reeds hierover geinformeerd. Voor 
de volledigheid voegen wij onze brief-nummer BDll.2631521- inzake de 
Voortgangsrapportage 2011-1 van 16 juni 2011 hierbij (pag. 4, overige 
concernresultaten). Om dergelijke omissies te voorkomen is het werkproces 
aangescherpt. Zo zijn meer 'checks and balances' ingebouwd, is er meer tijd 
uitgetrokken voor het totstandkominsgsproces en is de aansturing verscherpt. 

REKENING ALGEMEEN, PARAGRAFEN EN FINANCIEEL 
PRESPECTIEF- COMMISSIE F&V 

Stand van zaken Dafinci en kwartaalafsluitingen 
Wij hebben u toegezegd schriftelijk terug te komen op de stand van zaken 
DaFinci en specifiek over de kwartaalafsluitingen. 

Injuni 2011 is overgegaan op een nieuw informatiesysteem. Onder de eigen 
naam Dafinci is het ERP pakket GFS/EnterpriseOne van Cap Gemini/JD 
Edwards operationeel geworden. We beschikken sindsdien over een 
gemtegreerde omgeving op het gebied van financien, inkoop, projecten en 
tijdregistratie, waarbij zoveei mogelijk uniformering en standaardisering van 
processen en inrichting in de administratie is doorgevoerd. In de tweede helft 
van 2011 zijn we verder gegaan met ons het systeem eigen te maken en 
onvolkomenheden op te lossen. Hieronder vallen de aandachtspunten uit de 
interim-controle en de onderwerpen ter voorbereiding op de jaarrekening 
2011. Wij zijn tevreden met de resultaten van deze inspanningen. 

De verminderde voorspelbaarheid VGR 2011-3 is mede veroorzaakt doordat 
we minder capaciteit konden inzetten op begrotingsbeheer. Veel capaciteit 
was nodig bij de invoering van Dafinci. Hierdoor is ook enige vertraging 
ontstaan in het bijwerken van de administratie. Deze vertraging is inmiddels 
ingelopen. 
Dit jaar hebben we geen implementatie enplukken we ookde vruchten van de 
verbeteringen die ten behoeve van de jaarrekening zijn doorgevoerd. Er zijn 
rapportages vervaardigd die ook worden gebruikt voor de 
kwartaalafsluitingen, bijvoorbeeld het rapport 'realisatie versus begroot per 
deelprogramma'. Medewerkers hebben sinds eind vorig jaar ook meer kennis 
van en ervaring met het systeem. Mogelijke afwijkingen in de 
voorspelbaarheid van resultaten hebben daarom niet te maken met de 
vastlegging van de realisatie in Dafinci, maar met het proces van 
prognosticeren en de voorzienbaarheid van afwijkingen. 

De realisatiecijfers in Dafinci van het eerste kwartaal vormen de basis voor 
de prognose en VGR-1. Op 13 april zijn de subadministraties (debiteuren, 
crediteuren) gesloten en op 20 april is de grootboekadministratie over het 
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eerste kwartaal gesloten. Deze stand vormt de basis voor de 
voortgangsrapportage en de controle op de kwartaalafsluiting. De controle 
op de kwartaalafsluiting is goed verlopen. 

Concluderend zijn wij zijn van mening dat Dafinci naar behoren werkt. Het 
meeste belang is nu gelegen in het afronden van de beheerprocedures zoals 
ook uit het verslag van de accountant blijkt. Daar zetten we nu op in. De 
genoemde punten door de accountant zijn of ge'implementeerd ofer wordt 
aan gewerkt. Daarnaast vinden verbeteringen plaats om Dafinci mee te laten 
veranderen met de veranderingen in de organisatie en het gebruik verder te 
optimaliseren. 

Onrechtmatig verstrekte vergoedingen aan personeel 
In de commissie heeft u om een nadere toelichting gevraagd op het overzicht 
in het kader van de Wet openbaarmaking uit publieke middelen gefinancierde 
topinkomens. 

Het betreft een getroffen voorziening voor het opvangen van een 
pensioentekort als gevolg van het (vrijwillig) aannemen van een nieuwe 
functie buiten de gemeentelijke organisatie en ter afkoop van alle 
directe/indirecte verplichtingen van werkgever uit de (beeindiging van de) 
aanstelling, waaronder mogelijke uitkeringsrechten (WW-
uitkering/bovenwettelijke uitkeringen) van de werknemer. 

Toelichting wethouderspensioenen 
In de commissie heeft u om een nadere toelichting gevraagd op de 
voorziening voor wethouderspensioenen, in relatie tot de visie van de 
accountant. 

In onze brief van 15 mei- nummer BDl 2. 3093135- als reactie op het rapport 
van de accountant, gaan we nader in op de voorziening voor de 
wethouderspensioenen. 
Sinds 2001 zijn gemeenten verplicht om zorg te dragen voor het pensioen van 
politieke ambtsdragers (wethouders). In 2007 is door ons college besloten 
voor alle huidige en toekomstige wethouders een pensioenverzekering afte 
sluiten bij Loyalis. Hiertoe zijn ook structurele middelen beschikbaar gesteld. 
Daarbij is tevens besloten om de pensioenverplichting van alle oud-
wethouders nog niet te verzekeren aangezien er sprake zou zijn van een 
landelijk in te stellen pensioenfonds voor wethouders. Dit zou eerst in 2010, 
toen in 2013 worden ingevoerd. Op dit moment is er noggeen zicht op een 
dergelijk pensioenfonds. Achterliggende reden is dat lang niet alle gemeenten 
voldoende middelen beschikbaar hebben en het Rijk daarop geen uitsluitsel 
wil geven. 
Wij hebben als gemeente naast de structurele middelen ook een voorziening 
getroffen waaraan jaarlijks de vrijval van de structurele middelen wordt 
toegevoegd. In 2010 is berekend dat op de langere termijn de middelen 
beschikbaar zijn om aan de verplichtingen te voldoen. Zoals bekend is de 
dekkingsgraad van pensioenen op dit moment in beweging. In de 2e helft van 
2012 zal een nieuwe berekening worden gemaakt. 
De accountant adviseert om nu al een volledige voorziening te treffen, maar 
kan instemmen met de huidige oplossing. 



Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burg^eester,^- '/^ 
dr. i.p. (Pel^t^i^^wink&l 

de secretaris, 
drs. M 
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OVERIGE TOEZEGGINGEN 23/5/12 (OP LTA) 

Programma 1 Werk en Inkomen 
- zoekt uit ofleeftijdsdifferentiatie opde cijfers vande 

schuldhulpverlening mogelijk is 
- zoekt uit of er een goedkoper aitematief is voor de basisverzekering 

voor minima 

Programma 2 economie en werkgelegenheid 
stuurt een update over de regeldrukvermindering voor ondememers 

- biedt indien gewenst een presentatie CVO aan (centrum voor 
valorisatie en ondememerschap) 

- Voor LTA: update over verder uitrol van 'Ondemeem 't' 

Programma 3 Jeugd en Onderwijs 
YVE's: College komt met een voorstel hoe de nieuwe aanpak van de voor-
en vroegschoolse programma's (we's) te monitoren is. 
Binnenklimaat scholen: College komt met stand van zaken en geeft een 
indicatie wanneer hierover resultaten kunnen worden gepresenteerd. 
Visie op nieuw jeugdstelsel (vensterscholen): College houdt raad op de 
hoogte van de vorderingen. 

Programma 4 Welzijn, Gezondheid en Zorg 
- Stip in de binnenstad: College komt z.s.m. met een voorstel hierover 

naar de raad. 
- Gezond eten, bewegen en sporten (o.a. beweegtuin voor ouderen): 

College is bezig om verschillende beleidsterreinen 'aan elkaar te 
knopen' en komt met een voorstel hoe de gemeente hier een bijdrage 
aan kan leveren (eind van het jaar). 

- Maatschappelij ke opvang: j aarlij kse monitor volgt. 
- Platform zelforganisaties: in juni volgt een brief met voorstel. 
- Tekort op WMO-budget: College komt hierover met een voorstel hoe 

dit op te lossen. 

Programma 5 Sport en Bewegen 
- Ontwikkellngen Kardinge: College komt hierop terug bij visie 

Kardinge (o.a. ontwikkeling van het gebied, situatie m.b.t. blauwalg, 
ontwikkeling permanente hal, verduurzamen ijshal). 

- College komt terug op het streven van een sportievere inrichting van 
de openbare ruimte. 

- Sportdeelname (met name onder jongeren): in de sportmonitor krijgt 
de raad cijfers hierover. 

- Problematiek sportpark Hoogkerk: College komt hierop terug. 
- Roeisport: het idee van de roeisector m.b.t. mogelijkheden op het 

Paterswoldsemeer wordt meegenomen in de verkenning van het 
Meerschap Paterswolde. 
Enquete sportvoorzieningen van de PvdA: College komt met een 
reactie hierop. 

Programma 6 Cultuur 
- Cijfers m.b.t. Fonunlmages: College houdt vinger aan de pols en 

komt hierop terug. 
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- Bedrij venContactdagen i.s.m. cultuur: College zal bekijken ofeen 
evaluatie hierover mogelijk is. 

- Situatie m.b.t. Noorderbad: zodra hierover nieuwe ontwikkellngen 
zijn, wordt de raad geinformeerd. 

- Gesubsidieerde arbeid/cultuursector: College komt terug op het aantal 
banen die in de cultuursector blijven i.k.v. het 200-banenplan. 
Regie binnen de gemeente (n.a.v. financieie problemen museum): 
gem.secretaris werkt met GMT aan een totaalanalyse, zodra deze klaar 
is, wordt de raad geinformeerd. 

Onderwerpen die terugkomen in de Cultuumota: 
Wijk als Werkplaats, 

- Cultuurkaart, 
Visie op amateurkunst, 

- Situatie Kruithuis, 
- Opties m.b.t. Wall House. 

Programma 7 Verkeer 
We zullen u in oktober een notitie doen toekomen over het 
stimuleren van schone auto's; 
We zullen u in oktober een notitie doen toekomen over de 
laadpunten voor elektrische auto's; 
De brief over de motie Werkmanbrug zullen wij u voor de zomer 
doen toekomen; 
Wij zullen over de indicatoren zoals gebruikt in de 
gemeenterekening 2011 bij u terugkomen bij de 
gemeentebegroting 2013; 

Programma 10 Veiligheid 
stappenplan drugs komt eind dit jaar, zo SMART mogelijk (PvdA) 

- uitkomsten onderzoek naar verplicht polycarbonaat in horeca op LTA 
(PvdA) 

- brief over coffeeshopbeleid bespreken in commissie (D66) 
- Voor de zomer komt er een bijeenkomst/hoorzitting over 

mensenhandel. 

Programma 12 bedrijfsvoering 
- schriftelijk antwoord over fout m.b.t. facilitaire dienstverlening: bij 

meerjarenbegroting 2008-2011 de invulling bezuinigingsmaatregel 
'verlagen instrumenteel beleid' uit bezuinigingspakket 2007-2010 niet 
correct verwerkt 

- in ICT-visie meenemen: zetten we alleen vastgesteld beleid op de 
website of ook beleid in ontwikkeling 

Programma 14 Lokale belastingen en Heffingen 
Wij zullen schriftelijk in juli bij u terug komen over het vervallen van 
de kwijtschelding van de hondenbelasting bij de tweede hond. 
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BIJLAGEN 
I. "Stad om op te groeien" Kademota Integraal Jeugdbeleid Groningen 

2011-2014, nummer BDl 1.2509186. 
II. Raadsvoorstel 'Parkeren met perspectief (RO 12.2939667. 
III. Voortgangsrapportage 2011 -I, nummer BD 11.2631521 
IV. Brief over wethouderspensioenen van 15 mei als reactie op het rapport 

van de accovintant, nummer BDl2. 3093135. 
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